

29<sup>th</sup> Local Vessels Advisory Committee Meeting  
本地船隻諮詢委員會第 29 次會議

Date : 22 October 2019 (Tuesday)  
日期 : 2019 年 10 月 22 日 (星期二)

Time : 2:30 p.m.  
時間 : 下午 2 時 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building, Central  
地點 : 中環海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

**AGENDA**  
**議 程**

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting of 18 March 2019  
通過上次 2019 年 3 月 18 日之會議記錄
  
2. Information Item  
報告事項
  - (i) Amendments to the Merchant Shipping (Local Vessels) (Local Certificates of Competency) Rules, the Examination Rules for Local Certificates of Competency and the Examination Rules for Pleasure Vessel Operator Certificate of Competency  
  
修訂《商船(本地船隻)(本地合格證明書)規則》、《本地合格證明書考試規則》及《遊樂船隻操作人合格證明書考試規則》
  
  - (ii) LVAC Paper No. 6/2019 – Subsidy Scheme for Provision of Lifejackets on Commercial Passenger-carrying Local Vessels  
  
會議文件第 6/2019 號 – 本地商用載客船隻救生衣資助計劃
  
  - (iii) LVAC Paper No. 16/2019 – Refined Arrangements for Survey of Local Vessels  
  
會議文件第 16/2019 號 – 優化本地船隻的驗船安排

3. New Discussion Items  
新議事項

(i) LVAC Paper No. 7/2019 – Amendments to the Code of Practice for  
Strengthening the Requirements for Lifejackets on Local Vessels

會議文件第 7/2019 號 – 修訂工作守則以加強本地船隻的救生衣要求

4. Any Other Business  
其他事項

5. Date of Next Meeting  
下次開會日期